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Biographical information:
Born August 16,1996. Al Dhahirah region.
Omani citizen.
Professional Summary:
Dedicated English-Arabic translator with some translation skills such as proofreading. I am passionate about scientific, legal and medical translation. Comfortable working in one-to-one situations with people of all ages as well as giving presentations. 
Skills:
Arabic language (native language).
English language (working proficiency).
Computer: good in Microsoft office programs.
                   Good in Subtitling programs.
Experiences:
March 18- April 17, 2019.
Central Gulf legal translation, Muscat, Oman  
February 11- March6, 2019.
A trainee in the writing center at University of Nizwa, Nizwa, Oman. 
Education
Candidate for Bachelor in English Language and Translation, University of Nizwa, Nizwa, Oman. 2019
High school diploma, AL Waqba School, Al Dhahira, Oman. 2014.
Hobbies and interests:
 Interested in reading different sort of books, and Volunteering at charity events.



























رحمة محمد البادي
الهاتف:
البريد الإلكتروني: 12545123@uofn.edu.om
المعلومات شخصية:
مواليد 16 أغسطس 1996. منطقة الظاهرة.
عمانية.
الملخص المهني:
مترجمة متخصصة في الغتيين الانجليزية والعربية.بارعة في بعض مهارات الترجمة مثل التدقيق اللغوي. أنا مهتمة باترجمة العلمية والقانونية والطبية. جيدة في التعامل مع شرائح العمرية في المجتمع بالإضافة إلى تقديم عروض التقديمية.
المهارات:
اللغة العربية (اللغة الأم).
اللغة الإنجليزية ().
الكمبيوتر: متقنه برامج المايكروسوفت أوفيس.
                   جيدة في برامج السترجة.

الخبرات:
18 مارس - 17 أبريل 2019.
وسط الخليج للترجمة القانونية ، مسقط ، عمان
11 فبراير - 6 مارس 2019.
متدربة في مركز الكتابة بجامعة نزوى ، نزوى ، عمان.
التعليم
خريجة مؤهلة لدرجة البكالوريوس في اللغة الإنجليزية والترجمة ، جامعة نزوى ، نزوى ، عمان. 2019
شهادة الثانوية العامة ، مدرسة الوقبة ، الظاهرة ، عمان. 2014.
الهوايات والإاهتمامات:
 مهتمة بقراءة أنواع مختلفة من الكتب ، والتطوع في الأعمال  الخيرية.




 



